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Afsprakenlijst werkgroep Schoon Langdonk, d.d. 10-12-2019 

Aanwezig: Herman, Rian, Jolanda, John Jan en Bas. Ad schuift vanaf 16.00 uur aan 

 

Onderwerp Afspraak Actie 

1. Opening       Herman heet alle aanwezigen van harte welkom.  

2. Verslag 29-10-2019 Verslag akkoord. Allen 
 

3. Marcel Schoones Marcel Schoones neemt afscheid als wijkverbinder en er wordt een vervanger aangesteld. 
  

 
 

4. Langdonkertje In januari komt een nieuwe editie uit. Kopij kan voor half januari aangeleverd worden bij Ad. 
  

Allen 

5. Actieplan 1. Herman en Rian gaan op 12 december praten met Mevr. Kiki Nieuwkerk, directeur van Da 
Vinci. De leerlingen zorgen voor overlast in de wijk in de vorm van zwerfafval. In de pauzes 
lopen ze naar De Jumbo en op de terugweg gooien ze broodjeszakken, blikjes, flesjes en 
snoepverpakkingen niet altijd in de 7 prullenbakken die tot hun beschikking staan. Rian 
heeft gedurende een week alle afval geteld en op basis daarvan gaan we het gesprek aan. 
 

2. Schoon Belonen  
Jolanda heeft alle (5) scholen in Langdonk benaderd om deel te nemen aan Schoon 
Belonen. Tot nu toe heeft alleen Het Gertrudis toegezegd. 
 

3. Herman heeft meegewerkt aan een fotoshoot voor een promotiefolder voor de Gemeente 
Roosendaal. Hij heeft geposeerd in vol ornaat met vest, kar en grijper en via onze sticker 
op de zak Schoon Langdonk gepromoot.  
 
 
 

Herman en Rian 
 
 
 
 
 
Jolanda 
 
 
 
Herman 
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4. In de maand november hebben alle vrijwilligers de dumpingen genoteerd die ze op hun 
route zijn tegengekomen. Het totaal kwam op 85 dumpingen. Hierbij waren 16 dumpingen 
van grof huishoudelijk afval en bouwafval, niet meegerekend de dagelijkse dumpingen bij 
de ondergrondse containers. Dat zijn er meerdere per dag met een totaal van ongeveer 
90 stuks. Door de gemeenteploeg , Ronny, Marcel en Petra werden ongeveer 32 zakken 
met zwerfafval, verzameld door onze vrijwilligers, afgevoerd. Herman heeft onze 
bevindingen doorgegeven aan Klaar Kloenraad die blij was met deze gegevens. Zij heeft 
ze besproken met Bas. Voor een jaaroverzicht kunnen we alle cijfers globaal met 12 
vermenigvuldigen. 
  

5. Herman en Rian gaan in januari een gesprek aan met Arwen van Gestel, fractievoorzitter 
VLP, over welk afvalsysteem in de toekomst het beste gaat werken. En wat voor invloed 
dat op het restafval en zwerfvuil gaat hebben. 
 

6. Rian heeft contact opgenomen met De Plastic Soup Surfer . Ze heeft daarbij het probleem 
van de plastic broodzakken van Jumbo onder de aandacht gebracht en gevraagd of ze 
kunnen helpen druk uit te oefenen op Jumbo om andere, bijvoorbeeld afbreekbare zakken 
te gaan gebruiken. Tot nu toe is er geen reactie ontvangen. Na 1 jan. nemen we nog een 
keer contact op en als daar ook geen reactie op volgt gaan we zelf contact opnemen met 
de CEO van Jumbo, Frits van Eerd. 
 

7. We gaan de vrijwilligers als dank een presentje overhandigen. Gedacht wordt aan een 
doosje Merci chocolade met een kaart erbij. Rian gaat ze persoonlijk bezorgen. Voucher 
voor de kosten kan bij Ad ingediend worden. 
 

Allen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Herman en Rian 
 
 
 
Rian en Herman 
 
 
 
 
 
 
Rian en Ad 

6. Rondvraag 1. Ad meldt dat het probleem van de rondslingerende bonnetjes van de geldautomaat naast 
de Broedplaats minder zal worden als de nieuwe, gele geldautomaat wordt geplaatst. Het 
bonnetje wordt dan zichtbaar in het scherm en mensen moeten er speciaal om vragen om 
het bonnetje af te laten drukken.  
 

2. Bas vertelt dat er vanuit de gemeente een vraag aan de burgers komt om de resten van 
het afgestookte vuurwerk zelf op te ruimen.   

 

7. Volgende vergadering - Dinsdag 4 februari 2020 van 15.00 tot 17.00 uur in de Broedplaats  

 


